
ZAPISNIK SA SASTANKA ODBORA SLIKARSKE SEKCIJE  

 

Sastanak Odbora slikarske sekcije odrzan je 01.08. 2024.   

Milena Putnik je dala 

1. Predlog da Mina  Antonijevic preuzme dužnost predsednice odbora, povede komunikaciju sa mejl naloga 

slikarske sekcije i sazove sastanak sekcije. Princip rada je da svi članovi odbora imaju pristup imejl nalogu, i da se 

komunikacija sa ovog naloga obavlja u saglasnosti sa ostalim članovima odbora.  

2. Predlog dnevnog reda sastanka sekcije: dopuna OiT, dopuna odbora sekcije, žiri za Zlatnu nagradu 2024.  

 

Povodom prve tacke dnevnog reda svi clanovi Odbora su se saglasili da Mina Antonijevic preuzme duznost 

predsednika Odbora i sa tim u vezi sazove sastanak sekcije zbog izborne Skupstine sazvane od strane NO za 

14.09.2024. 

Predlog izglasanog dnevnog reda sastanka sekcije  

1. dopuna Odbora sekcije( kako su i Milena Putnik i Marija Zdravkovic izrazile zelju da se povuku iz Odbora zbig 

poslovnih obaveza.) 

2. Predlog kandidata za OiT povodom Izborne Skupstine  

3. Ziri za Zlatnu nagradu. 

Mina Antonijevic smatra da su se okolnosti promenile u odnosu na prethodni sastanak slikarske sekcije kada su 

izabrani kandidati za dopunu OiT , tj US a kako je ovo izborna Skupstina treba dati mogucnost i drugim 

zainteresovanim clanovima koji zele da doprinesu svojim radom Udruzenju da podnesu kandidaturu te shodno 

tome predlaze da  kandidati koji su birani za DOPUNU US ostanu kao kandidati ali da se na sastanku sekcije ponovo 

clanovi izjasne o njihovoj kandidaturi. 

Milena Putnik smatra da ne treba ponovo glasati o validnim kandidaturama sa prošlog sastanka slikarske sekcije 

koji je održan u kvorumu, već dodati nove kandidate, ukoliko ima još interesenata, bez obzira na totalno razlicite 

okolnosti u odnosu kada su kandidati i birani. 

Predlog je usvojen da se ponovo clanovi izjasne o kandidatima, kao i da se sami kandidati  obaveste o situaciji. 

Termin koji se razmatrao za sastanak subota -nedelja 31.08…02.09 ili 07.09.ili 08.09. 

Sastanak sekcije ce biti odrzan hibridno, uzivo u Paviljonu i putem zooma uz koriscenje  ponudjene tehnicke 

pomoci. 

 

Sastanku prisustvovali 

Mina Antonijević 

Marija Zdravković 

Mihael Milunović 

Milena Putnik 


